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HOUKES OMCIRKELT 
HET DUTCH OPEN 
ALTIJD IN ZIJN AGENDA 

 
 
Max Houkes is kind aan huis op het Dutch Open Tournament. De 
nummer 270 van de wereld geniet van het spelen in eigen land, ook 
omdat hij dan eindelijk eens even een week thuis is. Veel proftennissers 
zijn zo’n dertig tot veertig weken op reis. 
 
“Ik kijk altijd wel uit naar het Dutch Open, ja. Het is het enige 
challengertoernooi dat we hebben in Nederland”, zei de 25-jarige 
Houkes. De Drent, tegenwoordig woonachtig in Diemen, neemt het 
dinsdag in de openingsronde op tegen de Belg Michael Geerts. Vorig 
jaar haalde Houkes de laatste vier op het Dutch Open. 
 
“Toen was het natuurlijk nog in Amersfoort en daar bewaar ik wel goede 
herinneringen aan. Drie jaar geleden heb ik op het Dutch Open mijn 
doorbraak beleefd. Als nummer 800 van de wereld kreeg ik een 
wildcard en won ik van de nummers 200 en 90. ‘Ik kan dus wel 
tennissen’, dacht ik toen.” 
 
Ondanks dat er een spelershotel aan het toernooi verbonden is, kiest 
Houkes er toch voor om op en neer naar huis te rijden. “Ik ben net drie 
weken van huis geweest en thuis zijn voelt dan zó lekker”, aldus Houkes, 
die ernaar uitkijkt een weekje in vertrouwde omgeving te spelen. “Nu 
kan ook mijn familie weer eens komen kijken, wat je als Nederlander 
bijna nooit hebt. En stel je zou vroeg verliezen, dan kan je gewoon 
doortrainen. Maar daar gaan we niet vanuit. 
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“GEZELLIGE DAG MET 
HAPJE EN DRANKJE” 
 
 
Ines te Lintelo en haar zoon Lucas komen uit Heiloo en  
bezoeken samen een tennistoernooi. “Omdat we allebei  
toevallig vandaag konden, hebben we deze dag uitgekozen  
als gezamenlijk uitje. We genieten van het tennis en zijn  
onder de indruk van het hoge speelniveau. Het niveau is,  
denk ik, vergelijkbaar met wat je tijdens de Grand Slams ziet.  
We maken er samen een gezellige dag van, met een glaasje  
en een hapje. Top.” 

 
‘Het oogt allemaal wat zakelijker’ 

 
Tom Kruijer uit Oudkarspel bezoekt samen met zijn  
partner het Dutch Open, net als vorig jaar. “Voorheen werd  
de sfeer vaak vergeleken met die van het Melkhuisje, maar  
daar heeft de organisatie nu afstand van genomen. Het is  
groter opgezet en oogt wat zakelijker – dat spreekt mij wel aan.  
We zijn er maar één dag. We komen niet alleen voor het tennis,  
maar vooral om onze kleinkinderen Jesper en Romeé aan  
te moedigen. Zij zijn dit jaar ballenjongen en ballenmeisje. Dat  
maakt het extra bijzonder.” 

 
‘Gezellig en aangenaam’ 

 
Joost Dekker, afkomstig uit Amersfoort en lid van tennisvereniging  
ALTA, was aanwezig bij het toernooi op uitnodiging van de 
toernooidirecteur. “Ik heb de afgelopen vijf edities niet  
helemaal gevolgd, maar ik stel deze uitnodiging zeer op prijs,”  
aldus Dekker. “We genieten hier op het centre court van de  
wedstrijd tussen Nicolas Kicker en Ryan Nijboer. Het is bovendien  
erg gezellig en aangenaam.” 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
  

 
 
 

 

 

 

 



   

HOOFDTOERNOOI KOMT NOG IETS TE 
VROEG VOOR 19-JARIGE DE LANGE 
 
 
Pieter de Lange, een 19-jarige tennistopper uit Maasland, timmert hard aan de weg richting de  
internationale top. Al op jonge leeftijd pakte hij het racket op, geïnspireerd door zijn broers en zijn vader. 
 
“Hij was vijf, zes jaar oud toen hij begon,” vertelt zijn moeder Astrid pal voor het duel tussen haar zoon  
en Stijn Slump met als inzet een plaats in het hoofdtoernooi. “We zagen al snel dat hij talent had.”  
Dat talent groeide uit tot een serieuze carrière. Pieter trainde bij de bond en speelde toernooien in binnen- en 
buitenland. Hij combineerde zijn intensieve tennisprogramma met school, en haalde vorig jaar zijn  
VWO-diploma. “Hij heeft vechtlust,” zegt zijn moeder trots. “Dat moet ook, anders red je het niet.” 
 
Begeleid door voormalig proftennisser Michiel Schapers, reist Pieter nu door Europa en ver daarbuiten.  
Zijn ouders steunen hem onvoorwaardelijk. “We hebben hem jarenlang overal naartoe gereden. Nu hij  
zijn rijbewijs heeft, doet hij veel zelf.” 
 
Hoewel het financieel een uitdaging is, blijft de familie geloven in zijn potentie. “Hij woont nog thuis  
en heeft wat sponsors, maar er moet ook geld bij. Dat hoort erbij.” De droom? “Wimbledon zou geweldig  
zijn. Maar het gaat stap voor stap.” Voorlopig gaat zijn droom nog even in de ijskast. Met 6-3 en 6-2  
ging hij tegen Slump door de knieën. „Dankzij zijn twee oudere broers heeft hij geleerd om goed met  
zijn verlies om te gaan.” 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

HET GEZICHT VAN HET DUTCH 
OPEN TOURNAMENT 

 

Tijdens het Dutch Open Tournament is Quirine van Hoogstraten (25) een bekend gezicht. Al zes jaar lang staat ze 
paraat. Zij een breed scala aan taken op zich  

“Het werk is veelzijdig”, opent de Amersfoortse. “Tickets scannen, bezoekers de weg wijzen, vragen beantwoorden, 
ballen verkopen... en ja, vorig jaar zelfs shirts, maar die zijn er nu niet meer.” Haar werkdag begint rond half tien.  
“Dan haal ik alles tevoorschijn wat ‘s nachts achter slot en grendel zit, en zet ik alles klaar.” Tussendoor houdt ze  
ook de wedstrijden in de gaten. “Op rustige momenten kijk ik live mee.” 

Quirine geniet zichtbaar van haar rol. “Ik ben echt een mensenmens. Het leukste vind ik de contacten met bezoekers  
en spelers.” Ze ziet veel bekende gezichten, van mensen uit de regio tot bezoekers uit alle windstreken. Er zijn zelfs 
tennisliefhebbers uit Ierland aan haar balie geweest. “Ook jonge topspelers, zoals de Deen Holger Rune en Tallon 
Griekspoor heeft ze hier langs zien komen. “Leuk om die jongens hier te zien doorbreken. Een paar jaar later staat ze  
in de top-100. Dan is het mooi dat ik deze spelers ooit een hand heb gegeven.” 

Voor nu is dit haar werkweek, maar wat ze daarna gaat doen weet ze nog niet. “Waarschijnlijk niks met tennis,” lacht  
ze. Wat vaststaat: zonder mensen als Quirine zou een toernooi als het Dutch Open niet draaien. Haar enthousiasme, 
betrokkenheid en ervaring maken haar tot een onmisbare kracht. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 



 
 
EEN KORTE TERUGBLIK 
 
De Tsjech Martin Krumich (foto) maakte de afgelopen dagen indruk in het kwalificatietoernooi. Hij won 
beide kwalificatiewedstrijden overtuigend en lijkt met zijn harde groundstrokes en service weleens 
voor een verrassing te kunnen gaan zorgen op de banen van Eemslag Tennis & Padel. 
 
“Mijn spel wordt beter en beter en ik kan niet wachten op het hoofdtoernooi”, zei Krumich na het 
bereiken van het hoofdschema. De nummer 509 van de wereld was vorige week de eerste speler die 
zich meldde in Bunschoten-Spakenburg, al toen de voorbereidingen in volle gang waren. 
 
“Ik heb vorige week niet goed gespeeld in Duitsland en kwam hier, na vroeg te zijn uitgeschakeld, al 
op donderdag aan. Tot nog toe hebben we een fijne tijd in Nederland, met een bezoekje aan 
Amersfoort bijvoorbeeld. Op het toernooi bevalt het me wel, want de vibe is erg goed hier. 
 
“Naast Krumich plaatsten ook de Nederlander Stijn Slump, de Italiaan Federico Bondioli, Marvin 
Moeller uit Duitsland, de Brit Anton Matusevich en de Argentijn Nicolas Kicker zich voor het 
hoofdtoernooi. Slump bracht het aantal Nederlanders in het hoofdschema op zeven. 
 
Kimmer Coppejans was het nieuws van de dag door zijn eerste ronde te winnen na een 6-1 5-3- 
achterstand. Hij versloeg de Braziliaan João Lucas Reis da Silva uiteindelijk met 1-6 7-5 6-4. 
“Ik had geen antwoorden op wat hij deed. Maar hij heeft mij toch ademruimte gegeven en 
daarna heb ik het toch kunnen overnemen”, aldus de Belg, die één matchpoint overleefde. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
  

           Scan QR-code voor het programma of ga naar de 
toernooiwebsite dutchopentournament.nl 

 

https://dutchopentournament.nl/


 

 
 
 
 

ZILVER SPONSORS 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

BRONS SPONSORS 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 


